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2. Õpilaste piirarvud klassides 2023/2024. õa 

3. Päevakohased küsimused 

 

1. Ülevaate tegemine 2022. a majandusaasta aruandest  
 

Direktor K. Lukk andis ülevaate Tartu Kivilinna Kooli 2022. aasta eelarvest ja raha 

jaotustest kuluartiklite lõikes, tutvustas õnnestumisi ja tõi välja parendusvaldkonnad.  
 

Majandusaasta 2022 oli kokkuvõttes edukas:  planeeritud eesmärgid, sh õppe-

kasvatuslikud, said täidetud; erakorraliselt eraldatud vahendid (nt õpilünkade 

tasandamiseks, Ukraina õpilaste toetuseks, kultuuriranits jm) said sihtotstarbeliselt 

kasutatud ning andsid kooli õppetegevusse olulist lisaväärtust; mitmed õpperuumid said 

renoveeritud ja inventar kavandatud määral uuendatud; eriliselt olulise edasiarendusena 

saab välja tuua käsitöö ja kodunduse klassi renoveerimist; märkimist väärib ka kooli 

kodulehe uuendamine; lisaks sai Tartu linna lisarahastuse toetusel osaliselt renoveeritud 

kooli välispordiplatsid (jäi veel renoveerimata staadion), mis on äärmiselt vajalik muutus 

kooli õpilaste õppetingimuste parendamisel. 
 

 

2. Õpilaste piirarvud klassides 2023/2024. õa 

Arutati klasside suurusi. Käesoleval hetkel õpib mõnes klassikomplektis rohkem kui 24 

õpilast, kes jätkavad sügisel sama laste arvuga. 1. klasse avatakse 4 paralleeli. Õppeaasta 

keskel toimub vahetevahel samuti õpilaste liikumisi ning võib tekkida vajadus jooksvalt 

suurendada klassides õpilaste piirarvu. Seetõttu on mõistlik anda koolile nõusolek 

vajadusel kuni 26 lapse klassi võtmiseks, põhjendatud erandkorras 28 õpilaseni. 
 

Otsustati järgmist:  

✓ lubada koolil töötada 2023/2024. õppeaastal 24 õpilasest suuremate piirarvudega 

kõigis klassides, kus need arvud juba on suuremad; 

✓ lubada vajadusel 2023/2024. õppeaasta vältel tõsta piirarvu klassides kuni 26 

õpilaseni, väga põhjendatult erandkorras 28 õpilaseni. 
 

3. Päevakohased küsimused 

• Tartu linna hoolekogude ümarlaud 

Õppejuht K. Pedaste ja hoolekogu aseesimees O. Bulatchik esindasid Kivilinna kooli 

Tartu linna hoolekogude ümarlaua kohtumisel, mis toimus 30. märtsil Variku koolis. 

Nad andsid ülevaate kohtumisel toimunust, üldteemaks oli sellel aastal 

klassijuhatajatöö väärtustamine ja hoolekogude panus klassijuhatajate toetamisel.   

• Kooli sportimisala renoveerimine 

Direktor K. Lukk andis ülevaate kooli õueala sportimisplatsi renoveerimise 

kulgemisest. Murekohaks, et väljas on ilmad ilusad ja õpilased sooviksid valminud 

ala kasutada, aga ehitaja ei ole jõudnud viimistlustöid lõpuni viia. Sportimisala 

avamine on planeeritud 1. juunile, kui toimub ka kooli hoovi pidu.  

• Küsitlus „Lapsevanemad kooli“  

Ühiselt vaadati üle küsitlus, mis hoolekogu poolt saadetakse vanematele. Eesmärgiks 

on leida kontakt vanematega, kes soovivad ja saavad koolelus enam kaasa lüüa.  

• Uuenenud põhikooli riiklik õppekava 

Direktor K. Lukk andis ülevaate põhikooli riikliku õppekava uuendatud punktides. 


